

Date: 04.03.2026  
Reference: IR/MODON/OPS/04/03/26

التاريخ: 04 .03 .2026  
المرجع: IR/MODON/OPS/04/03/26

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations and Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Subject: Modon Holding P.S.C. (Company)**  
**Confirmation of Operational and Financial**  
**Stability**

**الموضوع: تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي لشركة مدن القابضة**  
**ش.م.خ.**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

In light of prevailing market conditions and in accordance with its ongoing disclosure obligations, Modon Holding P.S.C. ("Modon" or the "Group") confirms that its operations continue without material interruption across all business segments. Liquidity and funding remain sufficient to support ongoing operations and development activities.

في ضوء الأوضاع السائدة في الأسواق وامتثالاً لالتزاماتها المستمرة بالإفصاح، تؤكد شركة مدن القابضة ش.م.خ. ("مدن" أو "المجموعة") أن عملياتها مستمرة دون أي انقطاع جوهري عبر جميع قطاعات الأعمال. كما تظل السيولة ومصادر التمويل كافية لدعم العمليات الجارية وأنشطة التطوير.

The safety of employees and stakeholders remains a priority. All operations continue in compliance with internal protocols and applicable regulatory requirements, maintaining coordination with relevant authorities.

وتبقى سلامة الموظفين وأصحاب المصلحة أولوية قصوى. وتستمر جميع العمليات بما يتوافق مع البروتوكولات الداخلية والمتطلبات التنظيمية المعمول بها، مع الحفاظ على التنسيق مع الجهات المعنية.

The Group remains governed by established and robust risk management and business continuity frameworks.

وتواصل المجموعة العمل وفق أطر قوية لإدارة المخاطر واستمرارية الأعمال المعتمدة لديها.

#### Disclaimer:

The statements above reflect the Group's assessment as at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The Group will provide further updates should any material developments arise.

إخلاء المسؤولية:  
تعكس البيانات الواردة أعلاه تقييم الشركة للوضع بتاريخ إصدار هذا البيان، استناداً إلى المعلومات المتاحة حالياً، وهي عرضة للتعديل والمراجعة تبعاً لتطور الأحداث. وستقوم الشركة بتزويد السوق بأية تحديثات إضافية في حال حدوث مستجدات جوهريّة.

**Nael Wishah**  
**Director -Investor Relations**

نانل وشاح  
مدير علاقات المستثمرين

